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Geachte leden van de gemeenteraad,

Wij brengen u op de hoogte van ons voornemen om de beantwoording van de schriftelijke vragen van de 
fractie Democraten Voerendaal van 3 november jl., met als onderwerp het gemeentelijke snoeibeleid en 
klachtenafhandeling, niet schriftelijk af te handelen maar hier het gesprek met de fractie over aan te gaan.  
Fractie Democraten Voerendaal heeft inmiddels positief op deze uitnodiging gereageerd. Het gesprek zal 
naar alle waarschijnlijkheid in januari plaatsvinden. Nadien zullen wij u informeren over de uitkomsten van dit 
gesprek.


